
Obecný úrad MOŠKOVEC 

Zápisnica 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moškovec, konaného dňa 1.3.2024 

o 17:00 hod. 

 

Prezentácia: prítomní – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný –  Karol Valent 

Člen návrhovej komisie:  Ján Zelienka 

Overovateľ zápisnice: Ing. Rastislav Boďa 

Zapisovateľ: Ing. Ondrej Staňo 

 

 

Program zasadnutia: 

1, Otvorenie 

2, Určenie člena návrhovej komisie, overovateľa a zapisovateľa zápisnice. 

3, Schválenie programu zasadnutia. 

4, Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

5, Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Moškovec na 1. polrok 2024 

6, Umiestnenie a výstavba stojiska v obci. 

7, Zámer výstavby detského ihriska a jeho umiestnenie. 

8, Informácie od starostky obce 

9, Diskusia 

10, Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

K  bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia. 

1.1, Zasadnutie OZ otvorila a prítomných privítala starostka obce Bc. Simona Vráblová 

 

K bodu č. 2: Určenie člena návrhovej komisie, overovateľa a zapisovateľa zápisnice. 

2.1. Starostka obce p. Bc. Simona Vráblová, do návrhovej komisie určila Jána Zelienku. Za 

overovateľa zápisnice Ing. Rastislava Boďu a zapisovateľa Ing. Ondreja Staňa.  

K bodu č.3 : Schválenie programu zasadnutia. 

3.1. Starostka obce p. Bc. Simona Vráblová prečítala program schôdze OZ a dala hlasovať 

o programe. Program bol jednohlasne schválený. 

Hlasovanie:  Za: 4     Zdržal sa: 0   Proti: 0 

 

K bodu č. 4: Kontrola uznesení: 

 Na poslednom zasadnutí bolo starostke obce uložené: 

 4.1. Zrušenie zmluvy s firmou EKOOIL. Starostka informovala že proces vypovedania zmluvy 

je úspešne ukončený a zmluva je ukončená. 

4.2. Zrušenie zmluvy s firmou EKOrecykling. Zmluva je taktiež vypovedaná. Odstúpenie od 

zmluvy  bolo doručené aj cez portál slovensko.sk a do konca Januára 2024 plynul termín na 

možné námietky, ktoré si firma EKOrecykling neuplatnila. Firme bol zaslaný aj list ohľadom 

vrátenia alebo likvidácie zberných nádob, ktoré sú jej majetkom a obec ich nemá kde skladovať. 

Firma EKOrecykling si tak isto nesplnila povinnosť dodať výkaz o množstve vyvezeného 

odpadu a potvrdenie o jeho likvidácií. Starostka zároveň informovala, že firma EKOrecykling 

je v likvidácií a komunikácia s ňou je nulová. 

 

K bodu č. 5: Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Moškovec na 1. 

polrok 2024  

5.1. Starostka obce prečítala Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 

1.polrok 2024, celé znenie je prílohou zápisnice a nasledovalo hlasovanie. 

Hlasovanie:  Za: 4   Zdržal sa: 0   Proti: 0 

 

K bodu č. 6: Umiestnenie a výstavba stojiska v obci 

6.1. Starostka prečítala definíciu zberného dvora a stojiska. Z definícii jednoznačne vyplýva 

výhodnosť vytvorenia stojiska pre zberné nádoby.  

6.2. Starostka rozdala prítomným poslancom mapky s vyznačenými parcelami vo vlastníctve 

obce a zároveň informovala o odpovedi zo Slovenského pozemkového fondu, dalej  „SPF“, 

ohľadom požiadavky bezodplatného prevodu pozemku 83/3 v k.ú. Moškovec vo vlastníctve 

SPF do vlastníctva obce Moškovec. Z diskusie vyplynulo že najvhodnejšie miesto je parcela 

76/1 v k.ú. Moškovec. Parcela susedí z pozemkom p. Dušana Zelienku a preto konkrétne 

umiestnenie stojiska bude konzultované priamo v teréne s tým, že starostka osloví aj p. Dušana 

Zelienku na prípadné pripomienky a spoločnú dohodu. 



6.3. Diskusia sa začala aj ohľadom možnosti umiestnenia kompostoviska obce, pretože celková 

miera recyklovaného odpadu obce je veľmi nízka a hlavným dôvodom je nemožnosť 

kompostovať rastlinný odpad a tým nie je možné tento odpad zarátať ako recyklovaný. 

Zastupiteľstvo uložilo starostke zistiť možnosti a podmienky na vytvorenie obecného 

kompostoviska alebo možnosti kompostovania v spolupráci s iným subjektom. 

Hlasovanie:  Za: 4   Zdržal sa: 0   Proti: 0 

 

K bodu č. 7: Zámer výstavby detského ihriska a jeho umiestnenie 

7.1. Starostka obce informovala o možnosti obce zapojiť sa do projektu na výstavbu detského 

ihriska s finančnou spoluúčasťou obce okolo 10%. Oboznámila zastupiteľstvo s podmienkami. 

V debate sa poslanci dohodli na znížení maximálnej sumy spoluúčasti obce na 1000€ a do 

výšky 15%.  Suma 1000€ je maximálna aj v prípade samofinancovania obcou a jej navýšenie 

je možné dobrovoľnou zbierkou občanov obce. Na základe tejto dohody poslanci hlasovali.   

Hlasovanie:   Za:4                               Zdržal sa: 0                              Proti: 0 

  Konkrétne umiestnenie detského ihriska bude upresnené po získaní podkladov na výstavbu, 

kde budú aj presné rozmery a priestorové požiadavky na realizáciu detského ihriska. 

Hlasovanie:   Za:4                               Zdržal sa: 0                              Proti: 0 

 

 

K bodu č. 8: Informácie od starostky obce 

8.1. Starostka obce informovala o ukončení spolupráce s firmou TOPSET a začatí spolupráce 

s firmou DECOM.  Firma DCOM obci daruje NOTEBOOK a výpočtovú techniku, platí sa 

členský príspevok, ktorý je nižší ako ceny za služby firmy TOPSET, keď napríklad aj 

callcentrum je zadarmo v čase 7.00 – 15.00. Firma TOPSET napríklad poslala faktúru za 

konzultáciu ohľadom používania ich softvéru. Účtovnícky program od firmy DCOM navyše 

považuje p. starostka za prehľadnejší a jednoduchší. 

8.2. Starostka informovala, že zisťuje cenu servisu na hasičské vozidlo IVECO. 

8.3 Starostka obce informovala o povinnosti obce vytvoriť v roku 2024 Inventarizačnú 

komisiu. 

8.4. Starostka obce navrhla zorganizovať „Jarnú brigádu“ v rámci ktorej by sa vyčistil park 

v obci, okolie Obecného úradu aj Hasičskej zbrojnice a pripravili verejné plochy na letnú 

sezónu. Presný dátum sa upresní podľa počasia a možnosti čo najväčšej účasti. 

8.5. Starostka informovala o pláne zúčastniť sa výročnej schôdze urbárskeho spoločenstva so 

zámerom vyjednať nájomnú zmluvu alebo prevod pozemkov pod obecným cintorínom 

z dôvodu možnosti vykonávať údržbu a upratovanie plochy cintorína zo strany obce, pretože 

momentálne nemá obec k predmetnej ploche žiadny právny vzťah a tým pádom sa obec 

Moškovec nemôže starať a zveľaďovať cudzí majetok. 

 

 

 

 



K bodu č. 9: Diskusia 

9.1. Do diskusie sa ako prvý zapojil p. Ing Boďa ohľadom postupnej výmeny starých drevených 

okien za nové plastové a možnosti vybudovania druhého WC v budove obecného úradu, 

vzhľadom na početnejšie spoločenské akcie, kedy sa javí 1 spoločné WC ako nedostatočné. 

Z prítomných hostí sa p. Marián Zelienka ponúkol, že má možnosť dať vypracovať cenové 

ponuky na plastové okná. 

9.2. Z hostí sa do diskusie zapojila pani Chester, kvôli potrebe ošetrenia starších stromov, 

hlavne líp, v parku obce, kde staré a suché konáre môžu ohroziť obyvateľov počas veterného 

počasia. Pani starostka sa ponúkla, že pozisťuje možnosti riešenia konzultáciami so starostami 

kde podobnú situáciu riešili.  

9.3. Pani starostka sa opýtala p. Mariána Zelienku ohľadom možností riešenia problému 

z obecným rozhlasom. Či je možná oprava alebo sa bude musieť zabezpečiť nový. Pri tejto 

téme sa pani Chester ozvala, či by nebolo možnosťou,  posielať SMS správy na mobilný telefón. 

P. Zelienka prisľúbil spoluprácu pri riešení problémov z obecným rozhlasom a pokúsi sa 

dohodnúť s pani starostkou na čase obhliadky a dalšieho postupu. 

9.4. P. Ing. Boďa sa informoval o možnostiach obce pri budovaní elektrickej prípojky 

a osvetlenia obce v časti kde je najnovšia výstavba. Obec však nemá dosah na budovanie novej 

elektrickej prípojky pre individuálnu výstavbu. Povinnosťou obce však je zabezpečiť verejné 

osvetlenie v intraviláne obce, takže túto situáciu bude musieť obec riešiť. 

9.5. P. Marián Zelienka sa prihlásil s pripomienkou, že v letnom období bude možné obstarať 

frézovanú asfaltovú hmotu z opráv ciest a bolo by vhodné túto možnosť využiť a vyspraviť 

výmole na obecnej ceste k miestnemu cintorínu. 

9.6. Pani starostka ponúkla starý obecný počítač, ktorý bude nadbytočný, do hasičskej zbrojnice 

na premietanie alebo iné multimediálne využitie pre hasičský zbor a deti. 

K bodu č. 10: Záver 

Starostka obce ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

                                                                                                                                                                                          

Overovateľ zápisnice: Ing. Rastislav Boďa                                ........................................ 

 

 

 

 

                                                                                      

                                                                                                                                                                                             

 ..........................................           ............................................... 

    Bc. Simona Vráblová      Ing. Ondrej Staňo 

starostka obce                                                                               zapisovateľ 



              

Obecný úrad MOŠKOVEC 

UZNESENIE 7. 

Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moškovec, konaného dňa 1. 3. 2024 

 

A.  Obecné zastupiteľstvo: 

7/1A  Schvaľuje program schôdze. 

Prítomní: 4 

Hlasovanie: Za: 4    Zdržal sa:   Proti: 0 

 

         Bc. Simona Vráblová  

               starostka obce 

     7/2A Schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Moškovec na 

     1.  polrok 2024  

Prítomní: 4 

Hlasovanie: Za: 4    Zdržal sa: 0  Proti: 0 

                                                                                                   Bc. Simona Vráblová  

               starostka obce 

 

 

7/3A Schvaľuje vytvorenie stojiska na zberné nádoby separovaného odpadu v obci. 

Prítomní: 4 

Hlasovanie: Za: 4    Zdržal sa: 0  Proti: 0 

 

         Bc. Simona Vráblová  

               starostka obce 

7/4A Schvaľuje zapojenie sa do projektu so spoluúčasťou obce do výšky 15% ale zároveň max. 

1000€. V prípade neúspešnej žiadosti o projekt a samofinancovania detského ihriska obcou je 

max. suma na výstavbu tak isto 1000€ 

Prítomní: 4 

Hlasovanie: Za: 4    Zdržal sa: 0  Proti: 0 

         Bc. Simona Vráblová  



               starostka obce 

     B. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

    7/1B Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúcej schôdze.  

    7/2B Ukončenie spolupráce s firmou TOPSET a začatie spolupráce s firmou DCOM. 

     C. Obecné zastupiteľstvo ukladá: 

    7/1C Starostke obce Moškovec, kontaktovať p. Dušana Zelienku ohľadom pripomienok na 

umiestnenie stojiska zberných nádob na separovaný zber v blízkosti pozemku 

menovaného. 

   7/2C Starostke obce Moškovec, zistiť možnosti vytvoriť obecné kompostovisko, alebo 

možnosť kompostovať v spolupráci s iným subjektom. 

    7/3C Starostke obce Moškovec, zistiť cenu servisu na hasičský automobil IVECO. 

    7/4C Starostke obce Moškovec, zorganizovať „ Jarnú brigádu“ na skrášlenie obce. 

    7/5C Starostke obce Moškovec, zúčastniť sa výročnej schôdze urbárskeho spoločenstva 

a riešiť situáciu s prenájmom alebo postúpením pozemkov pod cintorínom do nájmu 

alebo do vlastníctva obce. 

    7/6C Starostke obce Moškovec, vytvoriť inventarizačnú komisiu obce Moškovec. 

    7/7C Starostke obce Moškovec, zistiť postup a možnosti pri riešení zdravotného stavu 

stromov, hlavne starých líp, v obecnom parku. 

                                                                                           .................................................. 

                                       Bc. Simona Vráblová 

                   starostka obce 


